
Protokół Nr 12/15

z  posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu,  które  odbyło  się  w  dniu
24.11.2015r. godz. 8,30 sala nr 32 Urzędu Miejskiego w Pabianicach 

Posiedzeniu przewodniczyła Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Porządek obrad :
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu Nr 11/15 z 05.11.2015r.
2. zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic
na 2015 rok – proj. Nr 1;
3. zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic
na 2015 rok – proj. Nr 2;
4. zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic
na 2015 rok – proj. Nr 5.

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Miękina zapytała czy są uwagi do porządku.
Nie było, przyjęto.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina zapytała  czy są uwagi  do  protokołu
z posiedzenia komisji Nr 11/15 z 05.11.2015r.
Nie było, przyjęto.

Ad.2
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2015 rok – proj. nr 1     (zał. nr 2) 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak wskazała, że ten projekt dotyczy dwóch spraw, jedna
nie  dotyczy  kompetencji  Komisji  tj.  przeniesienia  20.000  tys.  zł  dla  Kancelarii
Prezydenta  na  zakup  szaf  metalowych  i  mebli  w  Wydziale  Spraw Lokalowych.
W kompetencji  Komisji  jest  część dotycząca wniosku Wydziału Edukacji,  Kultury
i Sportu  o  urealnienie  wysokości  dotacji  przeznaczonej  na  wychowanie
przedszkolne dzieci dla Miasta Łodzi i Gminy Konstantynów Łódzki. 

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.
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Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015
rok – proj. n  r 2     (zał. nr 3) 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt uchwały nr 2 - zwiększenie dochodów
realizowanych  przez  MCPS  z  tytułu  sprzedaży  produktów  wykonanych  przez
uczestników WTZ w kwocie 870 zł oraz przyjęcia darowizn na rzecz WTZ w kwocie
3.730  zł  i  przeznaczenie  łącznej  kwoty  4.600  zł  na  wydatki  WTZ.  Ponadto
wprowadzono na dochody budżetu kwotę 900 zł z tytułu wynajęcia pomieszczeń
w PM  nr  4  i  przeznaczenie  tej  kwoty  na  zakup  materiałów  i  wyposażenia
w przedszkolu.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały – 8,  przeciw - 0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad.4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015
rok – proj. nr 5     (zał. nr 4) 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt uchwały nr 5 –  W związku refundacją
środków  z  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej  w  wysokości  106.000  zł
wynikających w Umowy Nr 2015/0034/2872/SubA/DIS/R o dofinansowanie zadania
inwestycyjnego „Remont sal gimnastycznych przy Szkole Podstawowej nr 3 oraz
Szkole Podstawowej nr 13 w Pabianicach, zwiększa się plan dochodów budżetu
roku  2015  o  kwotę  106.000  zł.  Jednocześnie  dokonuje  się  przeniesienia  planu
wydatków  bieżących  dotyczących  wkładu  własnego  w  wysokości  106.184  zł
na wydatki  inwestycyjne  związane  z  realizacją  powyższego  zadania  zgodnie
ze specyfikacją:  Szkoła  Podstawowa  nr  3  –  96.374  zł  w  tym:  dotacja  Fundusz
Rozwoju  Kultury  Fizycznej  –  48.140  zł,  środki  własne  48.234  zł;  Szkoła
Podstawowa nr 13 – 115.810 zł w tym: dotacja Fundusz Rozwoju Kultury Fizycznej
– 57.860 zł, środki własne – 57.950 zł.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Waldemar  Boryń  wyjaśnił,
że składając  wniosek  do  Ministerstwa  Sportu  musieliśmy  mieć  zagwarantowane
we własnym  budżecie  środki  na  ten  cel.  Przenosimy  te  środki  na  wydatki
inwestycyjne, poprzednio mieliśmy je w wydatkach remontowych bieżących. To jest
postąpienie  zgodnie  z  programem Ministerstwa,  w  związku  z  otrzymaniem tych
środków,  które  były  refundacją  połowy  kosztów  remontu.  Koszty  remontu  to
212.000,00  tys.  zł  te  środki  musieliśmy  mieć  zagwarantowane  we  własnym
budżecie,  teraz  dostaliśmy  połowę  z  Ministerstwa,  wszystko  się  musi  znaleźć
w paragrafie 6060 a było 4270. 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak wskazała, że Ministerstwo przekazało środki w tym
paragrafie,  narzucając  nie  jako  wydatki  bieżące  ale  jako  wydatki  inwestycyjne,
musimy zrobić przeniesienie.
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Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem projektu  chwały  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

W sprawach różnych pytań i uwag nie było.

Nagranie CD – zał. nr 5
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 8,45.

Protokółowała: Przewodniczyła:

      Magdalena Witkowska Katarzyna Miękina 
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